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Geachte heer, mevrouw, 

 

In uw vergadering van 17 december j.l.  is de vraag gesteld of  er bij het onderhoud van de sportvelden  

bestrijdingsmiddelen worden gebruikt. Ik heb u toegezegd daar schriftelijk op terug te komen 

(toezegging 1130).  

 

We gebruiken zoveel mogelijk milieuvriendelijke producten op onze sportparken om de gewenste 

gewassen te beschermen. De door ons toegepaste middelen bevatten geen neonicotinoïden. 

We beperken het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen tot een minimum. Daar waar nodig wordt  

alleen het noodzakelijke oppervlak behandeld. Om de veiligheid op de sportvelden te waarborgen kan 

het onderhoud aan de velden echter nog niet zonder de bestaande gewasbeschermingsmiddelen 

uitgevoerd worden. Het gaat vooral  om de bestrijding van klaver en weegbree in de grasvelden. 

Incidenteel kan het voorkomen dat we een middel moeten gebruiken om schimmels of ziektes te 

bestrijden. Het  toegepaste middel hangt dan af van de specifieke ziekte en/of schimmel.  

  

Op 22 oktober 2015 hebben  de sportsector en het ministerie een Green Deal ondertekend met als 

streven om in 2020 de velden te kunnen beheren zonder het gebruik van 

gewasbeschermingsmiddelen, behalve in situaties waarin dit strikt noodzakelijk is.  

 

In Utrecht hebben we afgelopen jaar als proef drie velden behandeld met een zogenaamde 

fieldtopmachine. Deze proef met drie velden wordt met een periode van drie jaar verlengd om waar 

nodig  mechanisch in te grijpen als de onkruiden terugkomen. Een periode van drie  jaar is nodig om 

goed te kunnen onderzoeken met welke frequentie de velden mechanisch bewerkt moeten worden om 

deze zoveel mogelijk onkruid vrij te houden. We  krijgen dan ook goed in beeld  wat de positieve 

opbrengsten van deze werkwijze zijn, maar ook wat de extra kosten zijn voor de inzet van personeel, 

machines en het afvoeren van het groenafval.  
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Ook andere gemeenten zijn bezig met het onderzoeken welke methode werkt en welke niet. Deze 

ervaringen delen we met elkaar, zodat we voor 2020 zicht hebben op de beste oplossing om te kunnen 

voldoen aan de Green Deal.   

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

Paulus Jansen 

 

 

 


